
 

 

 

                                              

 

        

              `s-Hertogenbosch, 14 oktober 2015  

 

 

Aan de voorzitter van Provinciale Staten, 

 

 

Voor het vragenuurtje van de vergadering van Provinciale Staten a.s. vrijdag 14 oktober 2015 wil ik 

graag een onderwerp aanmelden. 

Alarmerende toestanden op de A67: sinds het inhaalverbod opgeheven is explodeert het aantal 

ongelukken en bij controle op het gedragen de chauffeurs blijkt er ook van alles mis te zijn. 

Onze vraag is wat het college kan doen om druk te zetten richting met name controlerende en 

handhavende instanties om de aanpak van wangedrag duidelijk op te voeren en of er een quick scan 

gemaakt kan worden over het aantal ongevallen voor en na de opheffing van het inhaalverbod en of 

het college druk wil zetten om met de daaruit voortvloeiende gegevens ook daadwerkelijk en op kortst 

mogelijke termijn wat te doen . 

 

Vriendelijke groet, 

 

 

 

Dhr. H.F. van den Berg  

Statenfractie PVV  

 


